
 

 

Vergadering Adviesraad 

11 Februari 2025 – 19.30 uur  

Locatie : Drenthehof Orvelte 

Aanwezig:  Ingrid Dolfing, Hilly Wassen, Esther vh Maalpad, Arwald Slagman, 

Hans Nijwening, Erik Beugel, Anton Bardie (DC), Richard Kubbe 

(notulist), Levi Vandenberg (voorzitter). 

Afwezig:  Erwin vd Haar   

Gast:  een 

1. Opening 

Voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen 

welkom  

2. Vaststellen agenda  

Agenda is vooraf gedeeld   

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

• a.s. Donderdag 13 Februari 19.30 - is er een tussentijdse Marketing 

Presentatie in de Drenthehof, over het nieuw creatief concept van 

Orvelte. Adviesraad is bij deze (alsnog) uitgenodigd ‘ter aanhoring’ van 
de stand van zaken en niet ter beoordeling. Dat zal op een latere 

datum volgen. 

• Vrijdagmiddag 28 Maart 15.30 is de seizoensopening van Gemeente 

Midden-Drenthe bij de IJzertijd Boerderij. Dit wordt door de St. 

Marketing en Promotie Midden-Drenthe georganiseerd. Tevens zal 

aandacht besteed worden aan de nieuwe Brink-tot-Brink loop van 

Westerbork naar Orvelte. 

4. Verslag en actiepunten en besluitenlijst van 10 December 2024. 

• Verslag is OK en kan worden gepubliceerd op de website. 

• Geconstateerd wordt dat de zorgvuldig samengestelde ACTIEPUNTEN 

lijst niet de opvolging krijgt die het nodig heeft. DC zal nogmaals 

nagaan of alle actiepunten bij de verschillende werkgroepen worden 

opgepakt. Er is in 2024 een uitvoerige Groen/Grijs Schouw geweest. De 

betrokken partijen (HDL, Staatsbosbeheer, de gemeente en tevens de 

SCO) zijn allen eigenaar van verschillende werkzaamheden. In de 

praktijk wordt er echter zeer weinig/geen opvolging aan gegeven. Er 

mist duidelijk een ‘algehele aansturing’ om tijdig actie te ondernemen 
op de afgesproken onderwerpen. Specifiek HDL is eigenaar van een 

aantal relevante actiepunten, echter enige mate van betrokkenheid, 

overleg of uitvoeringsbewustzijn ontbreekt in ruime mate. De DC zal 

hier met alle betrokkenen over in gesprek gaan om naar een adequate 

oplossing te zoeken die zijn vruchten gaat afwerpen. ACTIE DC. 

5. Bespreken 1e uur gratis Parkeren op P1 en P2. 

• Na advies van adviesraad en overleg door de DC met het bestuur kan 

de adviesraad zich aansluiten bij het voorstel van het bestuur om HET 

GEHELE JAAR DOOR het 1e uur Gratis Parkeren te laten vervallen. Dit 



 

 

schept duidelijkheid voor eenieder. Actie DC: Invoeren (systemen) en 

op de hoogte brengen van belanghebbenden (Ondernemers etc.) 

• De DC zal voor de volgende vergadering van 11 Maart een overzicht 

van Parkeerbeheer 2024 inkomsten/uitgaven beschikbaar stellen. 

 

6. Korte toelichting stand van zaken proces Toekomstvisie (DC) 

• De DC geeft verslag van de stand van zaken: 5 ‘Ervaringsdeskundigen’ 
hebben een dag bezoek gebracht aan Orvelte. Hier zijn 4 adviezen uit 

voortgekomen en ontvangen. Alhoewel van 4 verschillende 

‘aanvliegroutes’ uitgegaan, wordt komen ze in grote lijnen allemaal wel 

op dezelfde ‘eindbestemming’ aan. Deze worden verder uitgewerkt en 

zullen t.z.t. voorgelegd worden voor verdere besluitvorming. De 

samenwerking met de Marketingwerkgroep vormt hier een vast 

onderdeel van. Tevens zal uiteindelijk een voorstel aan de Adviesraad 

voorgelegd worden. Hier zal nog wel wat tijd overheen gaan. 

7. Adviesraad samenstelling/Aftreden Erwin vd Haar/ 2 nieuwe leden? 

• DC verzoekt om als Adviesraad deelnemer vast na te willen denken 

over voortzetting van deze rol na Oktober 2025. De 3 jarige termijn is 

dan verstreken. Indien er deelnemers zijn die nu al weten dat ze het 

daarna niet verder willen voortzetten het verzoek om dit dan vast door 

te geven zodat er naar nieuwe leden gezocht kan gaan worden. 

Onderwerp komt op de agenda van 11 Maart 2025. 

• Dit is tevens voor Het Bestuur van toepassing. 

8. Rondvraag / w.v.t.t.k.  

• De Parkeerwachters hebben behoefte aan duidelijk ZICHTBARE 

Inrijpassen voor Bewoners/Vrijwilligers/Bezoekers tijdens 

Evenementen. Actie DC. 

• Evenementen kalender:  

• Kerstmarkt is eind 2025 gepland. Voorwaarden: Passende oplossing 

voor het Parkeren + organisatie breed gedragen + Markt door het hele 

Dorp. Actie DC. 

• Het Verhalenweekend (ook in Combi met Westerbork) en Ploegpaard 

vallen samen, echter is niet storend en kan elkaar aanvullen. 

Organisator Verhalenweekend wordt nog gezocht. Actie DC. 

• Draaiorgelfestijn 24 Mei. Kleinschalig, geen vergunning voor nodig. 

• Melkfabriekie: Geïnteresseerde uit de branche is gevonden. Invoering 

kan nog wel wat tijd in beslag nemen maar geeft goede hoop. 

• Paardentramhalte op Personeel parkeerplaats van het Stokertje: Actie 

door DC staat gepland. Dan tevens Tramhalte mooi ‘aankleden’ etc. 
• Zendmast Telefonie: Een eventuele investeerder is gevonden. Lange 

termijn maar zit voortgang in. Voorzitter (MH) pakt dit namens SCO 

op.  

• ‘Ambachtenterrein’: loopt nog niet zoals verwacht. Actie Arwald en DC. 
• Plattegrondborden 2025 uitvoering: Actie WG Marketing/Arwald 

• Bushalte P2: aanleg Groenstrook had Verharding moeten zijn. Actie WG 

Groen/Grijs 

• Schoolstraat ‘opknappen bepaalde stukken’. Is 1e indruk. Actie WG 

Groen/Grijs 



 

 

• Algehele P-Overloop oplossing? DC druk mee bezig. Valt niet mee om 

geschikte grond te vinden. Actie DC. 

9. Urgente actie is NU vereist voor het onderhoud van de zorgvuldig 

gerenoveerde Brink. (Prikken etc.) DC stemt namens WG Groen/Grijs af 

hoe we dit over zo weinig mogelijk schijven kunnen laten gaan lopen. De 

huidige structuur/onderhoudsopzet loopt duidelijk niet. Actie WG 

Groen/Grijs. 

10.Sluiting 

• 21.20 sluit de voorzitter de vergadering. 


